

## Mødereferat

Mødetid: Torsdag den 13. april 2023

Mødedeltagere: Lene, Anne, Dan, Claus, Josefine, Lea og Gitte

Afbud:

Referent: Gitte

### 1. Godkendelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde

- A. Bestyrelsesreferat fra marts 2023 godkendes hermed.
- B. Bestyrelsesreferater underskrives ved behov.
- C. Der laves IKKE referat af staldmødet. Mød op og vær med.

### 2. Meddelelse fra formanden

- A. Der kommer rigtig mange mails, der gennemgås.
- B. Arbejdsdagen: der bliver lavet hold, med de opgaver der skal udføres. De enkelte hold skal selv koordinere at opgaven bliver udført. Der er kommet mange afbud til arbejdsdagen.
- C. Staldmøder: Formen fortsætter. Udgangspunktet bliver fortsat at de afholdes kl 18, på forskellige dage, og der afholdes bestyrelsesmøde efterfølgende.

### 3. Opfølgning

- A. HIRI's ABC - En uddybning af regler og vedtægter - vurderes løbende og offentliggøres på staldens facebook. Det er på som punkt på næste staldmøde. Lene
- B. Årshjul og oversigter skal laves, så alle er klar over, hvad, hvornår og hvor. Dan laver et udkast til datoer for møder. På næste bestyrelsesmøde laver vi et årshjul.
- C. Bevilling af penge til projekter. Overfladevand - vi har fået godkendt 100.000 kr. til et projekt, til opsamling af overfladevand fra NRG1. Bevillingen er gyldig i 3 år fra 29. juni 2022.

### 4. Bestyrelsen og ansatte

- a. Vi skal have mere fokus på Nadias APV. Der vil fremadrettet blive lavet en opfølgning ca 1 gang om måneden. Dan og Anne.
- b. Da kassererposten ikke blev afsat på hverken ordinær eller ekstra ordinær generalforsamling 2023 har bestyrelsen vurderet forskellige modeller til at få løst opgaven. For at det ikke skal koste penge for HIRI og medlemmerne, dvs. medføre en boksleje stigning til en opgave, som burde ligge på frivillige hænder, har bestyrelsen valgt en model, der ikke koster penge for HIRI og medlemmerne. Bestyrelsen har lagt opgaven over på staldholdsopgaverne, som en ekstra opgave. Den fungerende kasserer har sagt ok til at tage denne staldholdsopgave i stedet for 2 staldholdspladser. Dette er en midlertidig løsning til der findes en anden kasserer.
- c. Claus Duch udtræder af bestyrelsen pr. 1. Maj 2023. Konstituering af næstformand blev Lea Slemming-Adamsen.

### 5. Rapport fra udvalgene

#### Staldudvalg:

- a. Staldvagter er fra 7-10. Det er en del af prisen for at stå på Hiri. Der kan være opgaver, der skal løses på en staldvagt, der løses for fællesskabet. Hiri er vores sted, og det er os selv, der skal sørge for at holde stedet rent.
- b. Fedt at folk byder ind, når der er opgaver der skal løses.

#### Foldudvalg :

- A. Der kommer et opslag snarest. Sofie
- B. Der laves en foldaften torsdag den 1. juni fra kl 17-20, hvor vi skal tjekke og fikse folde. Grillen bliver gjort rent samtidig, og der serveres pølser.
- C. Vi skal tjekke op på tidligere projekt omkring ekstra strøm til folde. Dan tager fat i Michael og John.

#### **Rideskole- og partsudvalg:**

- A. Der er lavet nye bunde til elevhestene. Tusind tak til alle der har givet en hånd med. Foxy, Heino og Anton afventer nye bokse.

#### **Vedligeholdelsesudvalg:**

- a. Vejen op til Hiri: Der er lagt ny belægning på, vejen er stadig i proces. John, Claus og Dan
- b. Der er gang i at få banerne planeret. Derudover bliver der arbejdet på at få kørt sand på ridebanen.
- c. Vi har undersøgt forskellige muligheder ifht at få flyttet solariet. Vi har fået tilbud hjem. Der arbejdes på en løsning. Claus
- d. Muren ved Killy skal der kigges på. Claus.
- e. Der er kommet en ny palleløfter. Den gamle leveres tilbage.
- f. De vinduer i stalden, der er i stykker, skal skiftes. Claus
- g. Vi skal lave en liste med kontaktpersoner til de forskellige udvalg.

#### **Haludvalg:**

- Der sendes ansøgninger om tilskud til halsiden. Dan, Claus og Lene
- John, Dan og Claus indkalder til byggemøde, hvor tilbud gennemgås og nedrivning af halsiden koordineres.
- Der sendes ansøgning til ny hal. Dan

#### **Sponsorudvalg:**

- Sponsorudvalget: Josefine, Annette og Hanne går i første omgang i gang med at søge sponsorer til en multibane.
- Der er fortsat behov for flere ressourcer til udvalget, så der kan søges til flere projekter.

#### **Stævneudvalg:**

- Klargøringsdag inden klubmesterskabet søndag den 16. april. Der er mad i fryseren, og der er hyggeligt samvær. Lea laver opslag.
- C stævne den 13.+ 14. maj og den 26.+ 27. august 2023. Der ansøges om D-klasser i samme weekender som C stævner.
- Klubmesterskab for 2022 er søndag den 16. april og klubmesterskab for 2023 er søndag den 17. september.
- Bestyrelsen opfordrer til, at der også afholdes springstævner på HIRI, og at der er medlemmer, der melder sig til at arrangere. I første omgang forsøger medlemmer fra bestyrelsen at afholde et springstævne (11. juni).

## **6. Rapport fra kasserer**

### **Daglig drift:**

- A. Opkrævninger fra HIRI skal betales den 1. i måneden. Og faste opkrævninger af fx boks eller elevkontingent skal tilmeldes PBS (Nets nu Mastercard). Hvis betalingsfrist ikke overholdes

tillægges et gebyr på 100,00 kr., som pålægges næste måneds opkrævning. Faste betalinger (elevkontingent, boksleje) skal tilmeldes betalingservice PBS (Nets nu Mastercard) ellers opkræves et betalingsgebyr på 50,00 kr

- B. Likviditetsregnskab/-budget udfærdiges hvert kvartal. Næste gang pr. 31. marts 2023. Dette distribueres til hele bestyrelsen. Budgettet er gennemgået.
- C. Priser på træpiller og smuld følges non stop.
- D. Bogføring, afstemninger, betalinger, rykkere osv.
- E. Fokus på økonomi hele tiden.

## **7. Eventuelt**

- A. Husk arbejdsdag på HIRI lørdag den 29. april 2023.
- B. Info omkring orm/ormekur. Skal vi finde en ny strategi omkring ormekuren? Og skal vi finde en ny dyrlæge til at give behandlingen. Maja indhenter tilbud fra 3 dyrlæger, ifht en ny strategi..

## **8. Næste møde**

- A. Bestyrelsesmøde torsdag den 8. juni kl. 19.00
- B. Staldmøde torsdag den 8. juni kl. 18- 19 - Hiris ABC